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PROTOKÓŁ nr 4.2018 

z obrad IV Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  21 grudnia 2018r. (piątek) godz. 

10:00, w Sali Narad Rady Miejskiej  w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pani Justyna Kopacz      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

10. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Kamil Kurzawski                                 Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 

12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 
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13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

14. Pan Adam Wójtowicz    ` Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Odczytanie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z obrad II Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  3 grudnia 2018 r.   

4. Zgłaszanie Interpelacji Radnych, 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

c) przyjęcia uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

d) przyjęcia uchwały budżetowej na 2019 rok, 

e) ustalenia zasad zwrotu radnemu kosztu podróży służbowych, 

f) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Radłowie na 2019 rok, 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radłowie na 2019 

rok, 

h) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Radłowie na 2019 rok 
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i) zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych: „Komisja Budżetowo- Finansowa, Handlu, 

Usług i Bezrobocia”, „Komisja Oświaty, Zdrowia ,Kultury, Sportu, Turystyki, 

Bezpieczeństwa i Spraw Socjalnych”, „Komisja Rolnictwa, Gospodarki Wodnej, 

Gospodarki Komunalnej, Drogownictwa i Ochrony Środowiska” Rady Miejskiej w 

Radłowie na 2019 rok 

j) Wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy 

k) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomani na 2019 rok 

6. Odpowiedź na interpelacje Radnych 

7. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami, 

8. Wolne wnioski i zakończenie IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 14 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad III 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 5 grudnia 2018 roku. 

Pan Padło  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

z dnia 5 grudnia 2018 roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad III 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 5 grudnia 2018 roku. 

 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 
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Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Pan Madej zadał pytanie skąd wzięły się wszystkie donosy dotyczące budowy Gminnego 

Centrum Kultury i czy inwestycja jest zagrożona 

Pan Kapera zapytał Pana Komendanta co z wnioskiem o zmniejszenie nadmiernego ruchu 

samochodowego a ulicy Kolejowej w Radłowie  

Pan Komendant zaproponował debatę z mieszkańcami. Termin spotkania powinien się odbyć 

w marcu, zapewnił, że celem Policji jest odbycie takiej  debaty 

Pan Komendant złożył życzenia wszystkim radnym, sołtysom oraz wszystkim zaproszonym 

gościom. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze interpelację – brak 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy finansowej. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/15/18 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 
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Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2018. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/16/18 

 

c) przyjęcia uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia obszerne dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy finansowej oraz przedstawił uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie opiniująca ten projekt pozytywnie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie 

Po odczytaniu uchwały przystąpiono do głosowania   

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/17/18 

 

d) przyjęcia uchwały budżetowej na 2019 rok, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył bardzo obszerne wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia uchwały budżetowej na 2019 rok oraz przedstawił uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie opiniująca ten projekt pozytywnie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie  

Następnie Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
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Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/18/18 

 

e) ustalenia zasad zwrotu radnemu kosztu podróży służbowych, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu przez Pana Armatysa 

Pan Armatys wyjaśnił, że uchwała podejmowana jest zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym, który uprawnia radę do podjęcia takowej uchwały 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Pan Nasiadka zapytał, czy radny z wyjazdu służbowego. 

Pan Kurzawski zapytał, czy są w gminie samochody służbowe 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie ma samochodów służbowych i wyjaśnił jak wygląda ta 

procedura 

Pan Nasiadka zaproponował zmianę w uchwale o dopisek radny z podróży służbowej należy 

złożyć sprawozdanie z podróży. 

Pan Armatys poprosił, aby nic nie zmieniać 

Pan Kurzawski złożył wniosek o dopisanie do uchwały 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Głosowanie wniosku o wprowadzenie zmiany w uchwale: 

Za 7 radnych, przeciw 4 radnych, 3 radnych wstrzyma się od głosu 

Przerwa 10 minut 

Wznowienie obrad 

Dyskusja: Pan Kurzawski zaproponował nie przyjmowanie uchwały i dopisanie podróży 

sołtysów 

Pan Radamski wniósł o pozostawienie takiego projektu 

Głosowanie wniosku Pana Kurzawskiego o zdjęcie z porządku obrad 

Za 3 radnych, przeciw 11 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 

Głosowanie nad wprowadzeniem zmiany do ust. 2 uchwały 

Za 13 radnych, przeciw 1 radny, nikt nie wstrzymał się od głosu 

Odczytanie projektu uchwały i głosowanie 

Głosowanie: 11 radnych głosowało za, 3 radnych było przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr IV/19/18 
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f) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Radłowie na 2019 rok, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/20/18 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radłowie 

na 2019 rok, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/21/18 

 

h) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Radłowie na 2019 rok 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/22/18 
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i) zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych: „Komisja Budżetowo- 

Finansowa, Handlu, Usług i Bezrobocia”, „Komisja Oświaty, Zdrowia 

,Kultury, Sportu, Turystyki, Bezpieczeństwa i Spraw Socjalnych”, 

„Komisja Rolnictwa, Gospodarki Wodnej, Gospodarki Komunalnej, 

Drogownictwa i Ochrony Środowiska” Rady Miejskiej w Radłowie na 2019 

rok  

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/23/18 

j) Wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały: 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/24/18 

 

k) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomani na 2019 rok 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Panią Barbarę Małek Pani 

Małek złożyła obszerne wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomani na 2019 rok 

 Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań 
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Pan Paweł Jachimek odczytał uchwałę 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IV/25/18 

 

Ad.6. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – Odpowiedzi na Interpelację 

Radnych  

Pan Janicki wyjaśnił kwestie donosów w sprawie budowy Centrum Kultury w Radłowie. 

Powiedział, że kontrole już były od Konserwatora, który wystąpił do Nadzoru Budowlanego a 

nadzór przeprowadził kontrolę, dokonał pomiary ale nie wstrzymał budowy. Czekamy na 

decyzję w sprawie rozbiórki ścian byłej synagogi oraz zawalenia się newralgicznej ściany. 

Ściana uległa zawaleniu ponieważ miały złą konstrukcję. Zalecono odtworzenie tej ściany bo 

w pierwotnej wersji zagrażała bezpieczeństwu. Materiał z zawalonej ściany został złożony. 

Będzie osuszony i zakonserwowany a następnie wmurowany w ścianę 

Pan Burmistrz powiedział, że budynek synagogi nie jest zabytkiem, a jedynie znajduje się w 

strefie konserwatorskiej. To jest wojna powyborcza Pana z Siedlca i Zdrochca, którzy zrobili 

zdjęcia i złożyli donos. Obaj Panowie nie chcą aby ta budowa powstała. Odnośnie donosu to 

gmina wystąpi do Starostwa Powiatowego w Tarnowie o udzielenie informacji publicznej, kto 

składał te donosy. Zapewnił Pan Burmistrz, że Centrum Kultury w Radłowie na pewno 

powstanie. 

 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan Burmistrz powiedział, że był na spotkaniu ze Starostą i Marszałkiem w sprawie 

likwidacji Liceum w Radłowie. Pan Burmistrz uczestniczył również w sesji Rady Powiatu. 

My jako gmina również mamy wkład w ten budynek i najlepiej by było aby nie wystawiać 

budynku do przetargu a jedynie oddać go w ręce gminy za symboliczną złotówkę. 

Nawiązaliśmy nową współpracę z Tauronem i przez najbliższe pięć lat będzie konserwacja 
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około 20 punktów gdzie zostanie wymienione oświetlenie na ledowe. Unieważniliśmy już 3 

przetargi w sprawie śmieci. Temat jest bardzo trudny bo proponowane kwoty za wywóz 

nieczystości były astronomiczne. Pan Burmistrz powiedział o spotkaniu kół Gospodyń 

Wiejskich z przedstawicielami ARIMR. 

Pan Kurzawski w odpowiedzi wyjaśnił, że nie zajmują się donosami ani robieniem nocnych 

zdjęć. Działania radnych Klubu Prawa i Sprawiedliwości mają na względzie jedynie dobro 

mieszkańców. Odnośnie Liceum w Radłowie Pan Kurzawski zaproponował debatę, której 

celem było by wypracowanie planu na uratowanie szkoły 

 

Pan Kapera stwierdzi, że w tej sprawie konieczne jest spotkanie z Panem Starostą 

Pan Madej powiedział, że Pan Kurzawski ma rację i Rada powinna wypracować wspólne 

stanowisko. 

Pan Armatys powiedział, że Pan Przewodniczący Komisji Oświatowej może zwołać 

posiedzenie Komisji. 

Pan Nasiadka zaproponował aby zwoływać Kierowników na posiedzenia Komisji Rady 

Miejskiej w Radłowie oraz zapraszać sołtysów aby coś wiedzieli. 

 

Ad. 8 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie IV  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pani Kusior podziękowała za usunięcie drzewa w pasie drogi obok kościoła w Woli 

Radłowskiej 

Pan Miśtak poprosił o dwa nowe przystanki w miejscowości Niwka. Zapytał co dalej z 

przyjściem dla pieszych obok sklepu 

Pan Sikoń Poprosił o spotkanie z Panem Burmistrzem w sprawie oświetlenia w miejscowości 

Brzeźnica 

Pan Sarnecki poprosił o oświetlenie na ulicy Zagumnie w Biskupicach Radłowskich 
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Pan Biś Zapytał co z drogami do pól, co z przejściem dla pieszych w miejscowości 

Przybysławice, co z wykoszeniem koryta Dunajca oraz zaproponował posypywanie ulic bo 

rowery nie mogą przejechać. 

Pan Burmistrz powiedział, że będą spotkania i każdy sołtys złoży zapotrzebowanie dla 

swojego sołectwa. 

Pan Miśtak zapytał o boisko sportowe i okrągły słup 

Pan Nasiadka powiedział, że na terenie gminy Radłów są jeszcze drogi, które nigdy nie były 

remontowane 

Pan Śmiałkowski poprosił, aby dokonać przeglądu infrastruktury oświetleniowe w 

miejscowości Radłów, ponieważ są duże braki w oświetleniu. Występują miejsca na terenie 

Radłowa gdzie jest ciemno bo nie ma lamp. 

Pan Kapera zapytał, czy zmiana ulic jest już zakończona 

Pan Przewodniczący odczytał pismo kierowane do Rady Miejskiej w Radłowie od OSP w 

Zdrochcu o przekazanie znacznej kwoty środków finansowych. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

Agnieszka Pochroń                                                                           Piotr Kapera  


